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Zapytanie 

 

Dot. podpórek na przystankach 

 

Na przystankach „Wernyhory” i „Brzozowskiego” zamontowano ułatwiające pasażerom 
oczekiwanie na pojazdy komunikacji zbiorowej specjalne podpórki. Niestety są one wyjątkowo 
brudne. 

 

 
  



W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) W jakim cyklu czyszczone są podpórki dla pasażerów na wymienionych przystankach? 

2) W jakim cyklu czyszczone są przystanki w obrębie wiat, ponieważ generalnie na wielu z nich 

zalega gruba warstwa piachu? 

 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


